

Date: 20 December 2024

التاريخ: 20 ديسمبر 2024

Disclosures and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification of Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (ADNOC Distribution or the Company)

الموضوع: إخطار شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع (أدنوك للتوزيع أو الشركة)

We would like to inform you that the Board of Directors of the Company (Board) has acknowledged the resignation of Mr. Wayne Beifus from his position as the Chief Financial Officer (CFO) for personal reasons.

نود إخطاركم أن مجلس إدارة الشركة قد أقر استقالة السيد واين بايفوس من منصبه كمدير مالي تنفيذي وذلك لأسباب شخصية.

The Board thanked Mr. Beifus for his valued leadership and contribution to the Company and its ongoing success.

وشكر مجلس الإدارة السيد بايفوس على قيادته ومساهمته القيمة في مسيرة نجاح الشركة.

During the transition period, Mr. Ali Siddiqi, SVP Financial Planning & Analysis, will assume the role of Acting CFO in addition to his current responsibilities, on an interim basis. A permanent replacement will be announced in due course.

وخلال الفترة الانتقالية، سيتولى السيد علي صديقي، نائب أول الرئيس للتخطيط والتحليل المالي، مهام المدير المالي التنفيذي بالإنابة بالإضافة إلى مسؤولياته الحالية وذلك كتدبير مؤقت. وسيتم الإعلان عن بديل دائم في الوقت المناسب.

In addition, we would like to notify the market that Mr. Christopher Richmond has joined the Company as Chief Investment Officer, to manage business development efforts for all inorganic growth opportunities across relevant domestic and global markets for ADNOC Distribution. He brings over 20 years of experience in strategy and corporate development operations alongside a leadership approach that fosters transformative change. Mr. Richmond is joining ADNOC Distribution from his most recent role as General Manager, Head of Group Strategy and Corporate Development at Ampol Limited, following numerous executive and managerial roles at Morgan Stanley, Merrill Lynch, and Deloitte.

وبالإضافة إلى ذلك، نود إخطار السوق بانضمام السيد كريستوفر ريتشموند إلى الشركة في منصب المدير التنفيذي للاستثمار، ليتولى إدارة جهود الشركة لتطوير الأعمال لجميع فرص النمو غير العضوي في الأسواق المحلية والعالمية، حيث يمتلك السيد ريتشموند أكثر من 20 عاماً من الخبرة في مجال الاستراتيجيات وعمليات التطوير المؤسسي إلى جانب نهج القيادة الذي يعزز التغيير التحويلي. وينضم السيد ريتشموند إلى شركة أدنوك للتوزيع بعد أن شغل مؤخراً منصب المدير العام ورئيس قسم الاستراتيجية والتطوير المؤسسي للمجموعة في شركة أمبول المحدودة، وذلك بعد أن شغل العديد من المناصب التنفيذية والإدارية في مورجان ستانلي وميريل لينش وديلويت.

Yours sincerely,

مع خالص التقدير،



بن هينيسي
أمين سر مجلس الإدارة
Ben Hennessy
Board Secretary

Copy to: Securities and Commodities Authority

نسخة: هيئة الأوراق المالية والسلع